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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 6/2022 

 

Datum konání: 13. 9. 2022 

Místo konání: Velká zasedací místnost MÚ Kyjov   

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Vladimír Šimeček – ředitel, TS Kyjov 

Ing. Lukáš Lattenberg – zahradní architekt 

 

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  16.00 – 18.00  

 

Program jednání: 

1. Shrnutí činnosti komise za uplynulé volební období  

2. Kácení dřevin  

3. Projednání osazovacího plánu na ul. Svatoborská, Riegrova 

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1. Shrnutí činnosti komise za uplynulé volební období 

 

Předseda komise Ing. Berka shrnul a vyhodnotil činnost komise v končícím volebním období,  

přičemž uvedl některé oblasti, kterým byla komisí věnována zvýšená pozornost, a to 

z hlediska jejich důležitosti pro město: 

 realizace protipovodňových opatření a revitalizace Kyjovky – podepsáno memorandum o 

spolupráci mezi městem a Povodím Moravy, 

 realizace komplexních pozemkových úprav – potřebné souhlasy vlastníků zemědělské 

půdy k realizaci byly získány v k.ú. Nětčice u Kyjova a v k.ú. Kyjov. V dalším období je 

třeba v tomto úsilí pokračovat, a to zejména v k.ú. Bohuslavice u Kyjova (provedení 

osvětové akce), 

 realizace vrtu k využití důlních (podzemních) vod – projekt ve spolupráci s JMK, 

 obnova značení a drobného mobiliáře naučné stezky Kyjov-Bohuslavice,     

 příprava adaptačních opatření – v této oblasti byly po doporučení komise zpracovány 

strategické materiály, ze kterých lze vycházet při realizaci opatření v této oblasti (např. 
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obnova cesty „Brněnky“ bude realizována v příštím roce ve spolupráci s okolními 

obcemi). 

 

 

 

2. Kácení dřevin  

Ing. Blažek seznámil komisi s následujícími podněty ke kácení dřevin: 

 Bohuslavice – smrk  

Podnět ke kácení byl adresován panem Šrůtkou, Bohuslavice 4364, radě města. 

K posouzení stromu bylo zpracováno arboristou Bc. Šimonem Böhmem celkové 

hodnocení stromu, z kterého vyplývá, že se jedná o zdravý, vitální strom. Komise 

s ohledem na toto hodnocení nesouhlasí s pokácením stromu, 

 Hřbitov Kyjov – 2x líska 

Jedná se o zcela suché stromy vyrůstající v areálu pohřebiště, 

 Hřbitov Kyjov – 2x smrk 

Podnět podán majitelkou hrobového zařízení kvůli jeho poškození uvedenými stromy. 

Komise v této fázi nedoporučuje stromy pokácet a navrhuje provedení celkové úpravy 

zeleně v areálu pohřebiště. V rámci této úpravy provést kácení předmětných stromů, 

 ul. Nětčická – borovice 

Jedná se o zcela suchý strom vyrůstající před smuteční síní,  

 silnice II/422 (u Vendo Parku) – 3x ořešák 

Kácení již bylo provedeno, jednalo se o zcela suché jedince, 

 ul. Svatoborská, Riegrova  

Kácení v souvislosti s celkovou rekonstrukcí uličního prostoru – 7 ks stromů, keřové 

skupiny, 

 sídliště Švabinského – bříza 

Kácení již bylo provedeno, jednalo se o zcela suchého jedince, 

 ul. Za Humny – akát 

Jedná se o strom vyrůstající na stavbě sklepa, který svými kořeny poškozuje. 

 

 

 

3. Projednání  osazovacího plánu na ul. Svatoborská, Riegrova 

 

V souvislosti s provedenou celkovou rekonstrukcí ulice Svatoborská, Riegrova byla stávající 

uliční zeleň (stromy, keřové skupiny) z velké části odstraněna, a to jednak z důvodu její kolize 

se stavbou a jednak vzhledem k jejímu již nevyhovujícímu stavu. K opětovnému ozelenění 

rekonstruovaného  uličního prostoru byl zpracován zahradním architektem Ing. Lukášem 

Lattenbergem osazovací plán. Ing. Lattenberg tento plán komisi prezentoval, následně byla 

provedena obhlídka na místě plánovaných výsadeb. Komise s navrhovaným plánem výsadeb 

souhlasí a doporučí radě města jeho realizaci.  
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Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

9/2022 – komise doporučuje radě města k podnětu pana Šrůtky, Bohuslavice 4364, ke kácení 

smrku, toto kácení nerealizovat, a to s ohledem na vyhotovené hodnocení stromu,  

 

10/2022 – komise doporučuje radě města k opětovnému ozelenění uličního prostoru ul. 

Svatoborská, Riegrova realizovat výsadbu dle osazovacího plánu zpracovaného zahradním 

architektem Ing. Lukášem Lattenbergem.    

 

 

 

Úkoly pro členy komise:  --------- 

 

 

Termín dalšího jednání:  --------- 

 

 

  

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 


